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صفحه1

افزایش  هیچ  داشت:  اظهار  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس  میرکاظمی 
قیمتی در حامل های انرژی و حجم تولید نداشته ایم، چطور شما این در آمد 
را از ۳۳۰ به ۶۴۰ همت افزایش دادید! این درآمد تحقق پیدا نمی کند، ما 
روی تحقق ۶۶ درصد این منابع حساب کرده ایم بنابراین ۲۰۰ همت در این 

تبصره عدم تحقق داریم. نمی توانیم از آسمان بیاوریم.
منابع  مجلس  در  می کنیم  خواهش  گفت:  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
درآمدهای غیر واقعی بودجه را افزایش ندهید، زیرا تحقق نمی یابد، عملکرد 
بوده است. در سال ۱۴۰۱ هیچ  سال گذشته تبصره ۱۴ حدود ۳۴۰ همت 
افزایش قیمتی در حامل های انرژی و حجم تولید نداشته ایم، چطور شما این 

در آمد را از ۳۳۰ به ۶۴۰ همت افزایش دادید؟
به گزارش ایرنا، در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی و در جریان بررسی 
 ،۱۴۰۱ بودجه  قانون   ۱۸ تبصره  الف  بند  منابع  تحقق  در  دولت  عملکرد 
میرکاظمی رئیس سازمان برنامه و بودجه اظهار داشت: سال گذشته در نیمه 
دوم سال ۱۹ همت برای تبصره ۱۸ پرداخت شد این تبصره در دولت قبل 

هیچ عملکردی نداشت.
وی از نمایندگان خواست که به نکات دولت در مورد منابع بودجه توجه 
غیر  درآمدهای  منابع  مجلس  در  می کنیم  خواهش  داشت:  اظهار  و  کنید 
واقعی بودجه را افزایش ندهید، زیرا تحقق نمی یابد، عملکرد سال گذشته 
تبصره ۱۴ حدود ۳۴۰ همت بوده است. در سال ۱۴۰۱ هیچ افزایش قیمتی 
در حامل های انرژی و حجم تولید نداشته ایم، چطور شما این در آمد را از 
۳۳۰ به ۶۴۰ همت افزایش دادید! این درآمد تحقق پیدا نمی کند، ما روی 
این  در  همت   ۲۰۰ بنابراین  کرده ایم  حساب  منابع  این  درصد   ۶۶ تحقق 

تبصره عدم تحقق داریم. نمی توانیم از آسمان بیاوریم.
میرکاظمی با اشاره به تلاش دولت برای جبران این کسری برای تخصیص 
اعتبارات اشتغال گفت: رئیس جمهور در نامه ای از مقام معظم رهبری مجوز 
خواست که ۲۰ درصد سهم صندوق به تملک و اشتغال اختصاص یابد و در 
بانک ها سپرده گذاری شده و چند برابر به اشتغال تخصیص یابد که ایشان 

نیز با برداشت ۱۰ درصد موافقت کردند.
بودجه  قانون   ۱۸ تبصره  الف  بند  منابع  تحقق  در  دولت  عملکرد  بررسی 
۱۴۰۱ در دستور کار امروز مجلس شورای اسلامی قرار داشت، وکلای ملت 
اما وزیر  است،  نکرده  را محقق  تبصره  این  منابع  بودند که دولت  مدعی 
اقتصاد اعلام کرد که ۴۳ هزار طرح اشتغال زایی از منابع این طرح تسهیلات 
دریافت کرده اند و رئیس سازمان برنامه و بودجه نیز نسبت به منابع غیر 

واقعی این بند انتقاد کرد.

رئیس سازمان برنامه و بودجه:

نمی توانیم از آسمان بیاوریم

به گزارش خبرنگار ایلنا، مسعود ستایشی در نشست خبری خود با اشاره به 
این که قوه قضائیه صف مردم را از اغتشاش گران جدا کرده است، گفت: 
اکنون مطالبه عمومی حتی از عده فراوانی از معترضان که در مقام اعتراض 
هستند و جزو آشوبگران نیستند از قوه قضائیه و دستگاه های مدافع امنیت 
این است که دستگاه قضایی بدون مسامحه با افرادی که مخل امنیت بوده اند 
و با رعایت عدالت با آن ها برخورد قاطع کند. تفکیک آشوب از اعتراض 
باید صورت گیرد اکنون که مطالبه همه از جمله معترضان از دستگاه قضا 
این است که با رعایت موازین شرعی و قانونی با افراد معدودی که موجب 
اخلالگری بودند، برخورد قاطع و بازدارنده صورت گیرد، دستگاه قضایی 
هم بر همین مبنا عمل می کند. مردم به درستی مطالبه تأمین امنیت دارند 
و ما به این مطالبه پاسخ خواهیم داد. اگر ثابت شود که هر کسی در این 

جنایات دستی داشته، ان شاءالله به مجازات خود می رسد.
سخنگوی قوه قضائیه ادامه داد: مردم در راهپیمایی سیزده آبان نشان دادند 
که باز هم از مسئولان جلوتر هستند. از طرف خانواده قوه قضائیه از بصیرت 
مردم در این راهپیمایی سپاسگزارم. مردم به راستی حق تأمین امنیت دارند 
و مطمئن باشند با توجه به فرامین رهبری اگر ثابت شود هرکسی در این 

جنایات دست داشته است به مجازات عمل خود خواهد رسید.
حادثه تروریستی شاهچراغ عبرت های مختلفی را به همراه داشت

وی با بیان اینکه جنایت تروریستی حرم مطهر احمد ابن موسی، عبرت های 
مختلفی را به همراه داشت و علاوه بر غم و اندوه موجب آگاهی عمومی 
و ایجاد وحدت و به تعبیر رهبر انقلابید واحده در مقابل دشمنان ملت شد، 
عنوان کرد: برای دشمنان امنیت و آن هایی که در حوزه امنیت، خصم تلقی 
می گردند، تفاوتی میان ایرانیان وجود ندارد و هدف بر هم زنندگان امنیت، 
تأثیرگذاری بر ذهن شهروندان است. خودداری نهادهای حقوق بشری از 
واکنش نسبت به این جنایت نشان داد که حمایت از مردم ادعایی بیش 
نیست. این ها چرا از محکومیت حوادث تروریستی مثل شاهچراغ و امثال 
بد،  و  خوب  تروریست  به  تروریست ها  تقسیم بندی  نمی کنند.  دفاع  آن، 

ثمره ای جز به مخاطره انداختن زندگی مردم نداشته و ندارد.
دشمن وقتی دید مردم با آن ها همراه نیستند، سراغ جذب اراذل و اوباش 

رفت
وی ادامه داد: این متانت تا جایی پیش رفت که دشمنان به سراغ کشته سازی 
بروند. اگر دشمن در عرصه کار خود به اهدافش می رسید دیگر نیازی به 
این فعالیت ها نشانه عجز دشمن است دشمن وقتی  کشته سازی ها نداشت. 
دید مردم با آن ها همراه نیستند، سراغ جذب اراذل و اوباش رفت تا آتش 
در خیابان ها را شعله ور نگاه دارد. اکنون دیگر صف دشمن و مخلین نظم 
و امنیت که ارتباط آن ها با سرویس های جاسوسی دشمن آشکار شده از 
مردم تفکیک شده است. دستگاه قضا برای حمایت از حقوق مردم از جمله 
تأمین امنیت، نهایت فعالیت خود را انجام می دهد و در این راستا رئیس قوه 

قضائیه هم دستورهایی داده است.

سخنگوی قوه قضائیه درباره جلسه امروز قوه قضائیه درخصوص بررسی 
حوادث اخیر گفت: در جلسه شورای معاونین و بخشی از شورای اطلاع رسانی 
با حضور رئیس قوه قضائیه پیش از این نشست، جلسه ای داشتیم، چگونگی 
و تببین اطلاع رسانی شفاف، ضابطه مند و دقیق مورد بحث قرار گرفت و 

نتیجه این جلسه در ساعات و روزهای آتی بیان خواهد شد.
وی درخصوص تأثیر مردمی سازی یارانه ها و ارز ۴۲۰۰ تومانی بر پیشگیری 
از جرم و تعداد پرونده های تشکیل شده گفت: در مواردی که کلان بوده 
و در قبال دریافت ارز کالایی وارد نشده است، بیش از هزار و ۵۰ پرونده 
به  منجر  اقتصادی  دادسرای  ویژه  اهتمام  با  تعداد  این  است.  شده  تشکیل 

صدور کیفرخواست شده است.
اتخاذ  نتیجه تصمیمات در دادگاه  اینکه  به محض  ان شاالله  افزود:  ستایشی 
کیفرخواست های  در  که  نکاتی  عمده  کرد.  خواهیم  اطلاع رسانی  شد، 
صادره مطرح شده، اتهام اخلال در نظام ارزی و قاچاق ارز بوده است. اگر 
فرآیند  در  قطعاً  نمی گرفت،  صورت  ضابطان  ناحیه  از  بازدارنده  اقدامات 
مردمی سازی یارانه دچار چالش می شدیم و ان شاالله با تنظیم بازار ارز، مسائل 
و خصوصیات ارزنده این طرح هر چه بیشتر برای مردم آشکار خواهد شد.
در  خسارت  مطالبه  با  رابطه  در  پرونده  تعداد  چه  که  این  درباره  وی 
اغتشاشات اخیر تشکیل شده است، گفت: قوه قضائیه و دادگاه های صالح 
دارند.  را  به مطالبات مردم  برای رسیدگی  قوه قضائیه، آمادگی کافی  در 
هر کسی در این اغتشاشات، متحمل خسارت شده، حق دارد مطابق قانون 
برای  این زیان را  با کسانی که  مطالبات خود را پیگیری کند. در رابطه 
زیان دیدگان ایجاد کردند و مرتکب آشوب شدند باید گفت که این افراد 
هم در هر سطح و عنوانی که هستند، در مقابل قانون یکسان بوده و در 
صورت رسیدگی به اتهامات شان و احراز مجرمیت شان، نسبت به اعمالی که 
داشتند و خساراتی که ایجاد کردند، باید پاسخگو باشند. شکایات و طرح 
دعوی شروع شده و به لحاظ توجهی که دارند سرعت آن ارتقا پیدا کرده 

و مردم در حال مراجعه هستند.
اعلام  تهران  دادگستری  رئیس  این که  درخصوص  قضائیه  قوه  سخنگوی 
آمار  این  آیا  اینکه  و  است  شده  صادر  کیفرخواست  هزار  است  کرده 
افزایش پیدا کرده است، گفت: حوزه حقیر بیان آمار نیست. اینکه بگویم 
هزار کیفرخواست صادر شده است یا خیر. با اجازه آقای القاصی مهر این 
آمار را افزایش می دهیم؛ طبق آخرین آمار هزار و ۲۴ کیفرخواست صادر 

شده است.
رسیدگی به پرونده اغتشاشگران باید پشیمان کننده و آموزنده باشد 

از روز اول  به اغتشاش گران و تفکیک که  وی تأکید کرد: قطعاً نسبت 
از فرامین رهبری بود این کار باید صورت گیرد. سپس رسیدگی عادلانه 
باشد و جنبه بازدارندگی، پشیمان کنندگی و آموزنده داشته باشد و حقی از 

کسی تضییع نشود.
که  این  مگر  است  علنی   ۱۶۱ اصل  مطابق  ما  دادگاه های  افزود:  ستایشی 
متصدی دادگاه نخواهد دادگاه علنی باشد. به تعداد متناسب حجم فرآیند که 
رسیدگی سریع و قاطع انجام شود فعلًا ۴ شعبه دادگاه انقلاب اسلامی تهران 
برای این امر تعبیه شده است. همچنین یک شعبه دادگاه کیفری ۲ و یک 
شعبه دادگاه کیفری یک برای جرم عمومی در نظر گرفته شده است. در 
نظر داشته باشد اگر کسی دارای ۲ جرم در هر دادگاه شعبه یک و ۲ باشد، 
مرجع رسیدگی دادگاه یک است. همچنین در پردیس و ورامین یک شعبه 

رسیدگی دایر شده است.

سخنگوی قوه قضائیه:

هزار کیفرخواست برای اعتراضات صادر شده است

همراه با تحلیل خبر

معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز:

تخفیف 20 درصدی عوارض نقدی 
ساختمانی و اصناف شهرداری شیراز

4

معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری 

فارس خبر داد؛
تفرجگاه های مارگون و تنگ براق 

با هدف ساماندهی اصولی در اختیار
میراث فرهنگی قرار می گیرد

4

وزیر کشور:

دانش آموزان باید بتوانند بازیگران اصلی 
صحنه مدیریت کشور شوند

2

2

نماینده مردم بروجن:

باید بپذیریم بین ما و جوانان 
زبان مشترکی نیست

برگزاری  به  اشاره  با  فناوری  و  تحقیقات  علوم،  وزیر  آموزشی  معاون 
کلاس های درس به صورت حضوری در سال تحصیلی جاری گفت: اگرچه 
امسال کلاس های درس به صورت حضوری برگزار می شوند اما این احتمال 
وجود دارد که کلاس ها در سال تحصیلی آینده به صورت ترکیبی برگزار 
شوند. اگر کلاس های درس به صورت ترکیبی برگزار شوند، فناوری های 

نوین برای دوره های آموزشی در دانشگاه ها به کار گرفته می شوند.
تدوین  اینکه  بیان  با  عموعابدینی  قاسم  دکتر   ، رویداد۲۴  گزارش  به 
آیین نامه استفاده از فناوری جدید برای اهداف آموزشی در دست بررسی 
از  استفاده  آیین نامه  تدوین  منظور  به  کارگروهی  کرد:  تصریح  است، 
فناوری های جدید تشکیل شده، به طور قطع، این کارگروه برای با اساتیدی 
 که از سیستم های نوین آموزشی استفاده می کنند مشوق هایی در نظر گرفته 

است.
وی با بیان اینکه شناسایی »سرآمدان آموزشی« را جزو برنامه های اصلی 
شاخص هایی  کرد:  تصریح  داده ایم،  قرار  علوم  وزارت  آموزشی  معاونت 
که  افرادی  است،  این  بر  تصمیم  گرفته ایم.  نظر  در  موضوع  این  برای 
مشمول شاخصه های مدنظر می شوند یکبار در سال مورد تقدیر قرار بگیرند. 
سرآمدان آموزشی در کانون توجه معاونت آموزشی وزارت علوم قرار دارد 

و این معاونت برای اجرای آن بسیار جدی است.

دکتر عموعابدینی در پاسخ به این پرسش که »هنگام برگزاری اجلاس 
کارشناسی ارشد  دوره  کوتاه شدن  پیشنهاد  به  دانشگاه ها  آموزشی  معاونان 
اشاره شد. این طرح در چه مرحله ای قرار دارد؟« توضیح داد: بسیاری از 
قرار  بررسی  مورد  باید  ارشد  کارشناسی  و  کارشناسی  دوره های  مباحث 
گیرند، زیرا برخی از دروس و محتواهایی که در این مقاطع ارائه می شوند، 

برای دانشجویان ضرورتی ندارند.
با واحدهای  ارتباط  ادامه داد: هنگامی که در  معاون آموزشی وزیر علوم 
درسی دانشجویان و چرایی ارائه دروس، پرسش هایی مطرح می شود، پاسخ 
بخواند  قرار است در مقطع کارشناسی ارشد درس  دانشجو  می شنویم چون 
ارائه می شود. در حالی که دروسی  یک سری واحد درسی خاص به وی 
باید در دانشگاه ها ارائه شوند که دانشجویان با تحصیل در آنها بتوانند در 
بازارکار مشغول فعالیت شوند. لذا باید دروس متناسب با مطالبات بازارکار 
واحدهای  احتمال کاهش  راستا  این  در  قرار گیرد،  دانشجویان  اختیار  در 
درسی و در نتیجه کاهش طول دوره کارشناسی ارشد و کارشناسی وجود 

دارد.
کارشناسی  مقاطع  کوتاه شدن  طرح  اجرای  احتمالی  زمان  درباره  وی 
موضوع  این  با  مرتبط  آموزشی  طرح های  اگر  گفت:  کارشناسی ارشد  و 

تصویب شوند، طرح یکسال پس از تاریخ تصویب، اجرا می شود.

معاون وزیر علوم:
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